
                                    Obec Markvartice 

ZÁPIS 

 
z 2. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 7. 2. 2019 

 od 18:00 do 18:40 hodin v kabinách sportovního areálu 
 

Zasedání Zastupitelstva obce (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
 
Zasedání bylo řádně svoláno v souladu s ustanovením § 91 a § 93 zákona o obcích. Všem zvoleným členům 
byly zaslány pozvánky a zveřejnění bylo provedeno na úřední desce Obecního úřadu Markvartice a na 
webových stránkách obce. 
 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Ing. Libor Kunte, Ph.D., Jaroslav Flieger, Ing. Václav 
Kolman, Petr Milichovský, Ing. Jakub Nerad 
Omluveni: Jiří Komárek, Karel Hladík, Ing. Petr Hodboď  
Neomluveni: 0 

 

Předsedající konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva (z celkového počtu všech 9 členů 
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 
 
01 – Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
 

            Předsedající určil jako zapisovatele z jednání místostarostu obce pana Libora Kunteho 

Předsedající určil jako ověřovatele zápisu pana Jaroslava Fliegera a pana Karla Hladíka. 

 

 
 

02 – Schválení doplněného programu 2. veřejného zasedání ZO 
 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 2. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce 2019. 

Program: 

1. Zahájení 

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  

3. Schválení doplněného programu 2. zasedání ZO Markvartice 

4. Rozpočtové opatření č. 1/2019 

5. Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 

6. Zřízení komise pro strategické plánování 

7. Schválení podání výzvy na opravu hasičárny 

8. Pověření starosty k podpisu protokolu o předání a převzetí vedlejších polních cest 



9. Schválení darovací smlouvy na nemovitou věc 

10. Schválení podání konkursního řízení na obsazení vedoucího pracovního místa 
ředitele/ředitelky ZŠ a MŠ Markvartice 

11. Diskuze 

12. Závěr 

 

 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
 
Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 
 

 
 
03 – Rozpočtové opatření č. 1/2019 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 7/2018, které je přílohou tohoto usnesení. 

 

04 – Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu a činnost OÚ od minulého VZZO. 

             

05 – Zřízení Komise pro strategické plánování 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení Komise pro strategické plánování 
Předseda: p. Karel Hladík 
Člen: ing. Jakub Nerad 

 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 

06 – Schválení podání výzvy na opravu hasičárny 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání výzvy na opravu budovy hasičárny 
 

Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 
 
07 – Schválení pověření starosty k podpisu protokolu o předání a převzetí vedlejších 
polních cest 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje pověření starosty k podpisu protokolu o předání a převzetí vedlejších 
polních cest 

 
Pro 5 zastupitelů, 1 byl proti, nikdo se nezdržel. 

 
 
 
 
 



08 – Schválení darovací smlouvy na nemovitou věc 

Zastupitelstvo obce schvaluje darovací smlouvy na nemovitou věc - část pozemku p. č. 3133 dle GP – 
996 m2. 

 

Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
 

09 – Schválení vyhlášení konkursního řízení na obsazení vedoucího 
pracovního místa ředitele/ředitelky ZŠ a MŠ Markvartice 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání konkursního řízení na obsazení vedoucího pracovního 
místa ředitele/ředitelky ZŠ a MŠ Markvartice 

 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
              DISKUZE 
Pan Michal Hakl – cesta na Olešku, nad přejezdem s traktory najíždějí do pole jinde, než jsou vytvořené 
nájezdy.                 
Místostarosta: Michale, ale co s tím má ale obec dělat? 
Jakub Nerad: Svědectví lidí, obrátit se na Policii ČR? 
Starosta: Řeknu to určitě paní Novákové. 
Starosta: Tuto cestu mohou využívat zemědělci. Značka tam je instalovaná, ale málokdo ji respektuje. 
Starosta: Policie z Kamenice tam nebude strážit, má velký rajon a málo lidí. 
Místostarosta: nekontrolované rozjíždění traktory je velké zlo. Starosta bude jednat s paní Novákovou. 
Místostarosta informoval o schůzce, která proběhne v pátek 8. 2. 2019 se zástupcem Povodí Ohře s panem 
Klímou. Vyzval občany, kteří by měli zájem se jí zúčastnit.       
Jiří Zach jun.: Budou se nějak řešit výtluky na cestě na Olešku? 
Starosta: ano, toto se bude řešit po zimě. Povrch je takový, jaký nám povolila Agentura. Podobný případ 
s nepovolením asfaltu řeší i v Jetřichovicích. Starosta Kny se přijede podívat, jak vypadá mlatová cesta.                                                                                                                                                                                   
 
 
Ověřovatelé zápisu                                                              Jaroslav Flieger, 

        
                                                                                     Karel Hladík,  

 
 
Starosta      Tomáš Renka,   
 
Místostarosta      Ing. Libor Kunte, Ph.D. 
 
 
V Markvarticích dne 11. 2. 2019 


